

中和位育，心性纯明，海纳百川，嘉言懿行。

海嘉学校是依据现代教育理念创办的、植根于中华文化的世界学校；是倡导“爱与幸福”、生动活泼、自由奔放、民主和谐的现代学校。

海嘉的教育理念以大爱为根基，在构建人类共同体的世界中，培养具有中华底蕴的世界公民，根深中华，心怀天下。

海嘉是一所良知做教育，以真爱育生命的学校：良知为本，深爱为根。以憨厚的良知之心去耕耘教育的福田，回归人性的本质，用心温暖心，生命陪伴生命，灵魂唤醒灵魂，让教师享受教育的幸福，让学生体验幸福的教育。在快时代，海嘉是“慢教育”的坚守者，每一个孩子都重要，每一个生命都精彩，以孩子为中心的教育处处充满着美好——看见生命的灵动与美好，享受教育过程中互动的美好，期待未来生命绽放的美好。

教师与学生，是一场生命教育中的双向奔赴——在海嘉，我们有很多关于爱的相信，我们相信教育是对生命的纵向引导，是基于时间的思想和行为的艺术，而生命的本质是追求爱与幸福，教育的本质是提高生命的质量和生命的价值。在海嘉我们致力于营造一种“爱与幸福”的教育生态，把学校建设成温润生命的精神家园和心灵港湾。

一个以爱和幸福为根基的社区是有生命力的，而这种生命力是助益孩子成长的根本动力，爱是慈悲的根本，爱是一切的答案，在学校里一起创造更多的爱、关怀和原谅的空间，在海嘉，不仅是学生，包括员工，海嘉都有完备的浸润式人才培养系统，帮助社区中的每一个成员心灵成长、专业成长。

海嘉不止是一所学校，更是一种态度，一种路径，一种回归教育本质的初心。

Keep a neutral position and simple heart. The ocean is vast for it refuses no rivers, and we should speak fine words and do good deeds.

BIBA is a world school founded on the basis of modern educational ideas and deeply rooted in Chinese culture. It is a modern school that advocates “love and fulfillment”, vitality, freedom and democracy.

BIBA's educational philosophy is based on great love. In the world of building a community of shared future for mankind, BIBA aims to cultivate global citizens with deep roots in China and the world in mind.

BIBA is a school that educates with conscience and nurture with love: conscience is the foundation and love is the root. To educate with a simple and honest conscience, return to the essence of human nature. To warm students' heart, accompanies students' life, awakens students' soul, so that teachers can enjoy the happiness of education and students can experience the happiness of education. In the fast era, BIBA is the guardian of “unhurried education”, every child is important, every life is wonderful, and the child-centered education is full of beauty: the beauty of life spirit, the beauty of educational interaction, and the beauty of life blooming in the future.

In BIBA, teachers and students are reciprocating. In BIBA, we have a lot of beliefs about love, we believe that education is a vertical guide to life, is the art of thinking and behavior based on time. The essence of life is to pursue love and happiness, the essence of education is to improve the quality of life and the value of life.

A community based on love and fulfillment has vitality, and this vitality is the fundamental driving force to help children grow up. Love is the root of compassion, love is the answer to everything. BIBA will create more space for love, care and understanding. Not only students but also staffs are entitled with a complete infiltrating talent training system, to help every member of the community grow spiritually and professionally.

BIBA is not only a school, but also an attitude, a path, a return to the essence of education.

